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PROTOKOI, NR 37105
Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDZETU I MIENIA KOMUNALI{EGO

z dnia 26 wrzeénia 2005 roku

Komisja BudZetu i Mienia Komunalnego rozpoczEla posiedzenie

o godz. 12.00 w skladzie wg listy obecnoÉci stanowiqcej zalqcznik

do niniejszego protokolu, wg. nastEpuj4cego porz4dku obrad:

l. Analiza materiatów na sesjg

2. Ocena pracy Burmistrza, UrzEdu Miejskiego i jego pracowników

w zakresie poprawy kultury obslugi interesanta oraz oszczEdnego

gospodarowania publicznym mieniem.

3. Analiza informacji Burmistrza o strukturze wyksztalcenia, wielkoéci

zatrudnienia i wynagrodzenia pracowników Urzgdu Miejskiego wg

stanu na 30 czerwca w porównaniu do analogicznego okresu roku 2004.

4. Sprawy róZne.

Na wstgpie Przewodniczqcy Komisji przywital wszystkich radnych

oraz zaproponowal rozpoezecie posiedzenia od analízy pierwszego punktu.

Ad.1

Punkt IB

Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na nabycíe nieruchomoici nq rzecz Gminy

Jqdrzejów.

Na posiedzenie komisji zostal poproszony Naczelnik Wydziatu Rolnictwa

i Gospodarki Gruntami - W. Abram owicz.

Nieruchomoéó ta poloíona jest we wsi Wggleniec i stanowi wlasnoéó osoby

ftzycznej, która wyrazlla zgodE na nieodplafne przekazanie jej na rzecz Gminy

Jqdrzejów. Jest to akt darowizny. Gmina nie poniesie zadnych kosztów z tego

tytutu - poinformowal radnych naczelnik W. Abramowicz.
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Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 19.

Uchwala w sprawíe wyraienia zgody na nieodplatne nabycie udzialu we

wlasnoíci nieruchomoíci na rzecz Gmíny Jqdrzejów.

O s ob a frzy czna wy r azila wo I q ni e o dplatne go pr zekazani a swoj e go udzi alu

we wlasnoéci nieruchomoéci polozonej przy ul. I I listopada. Nieruchomoéó

ta zabudowana jest budynkami mieszkalnymi. Mo2e w przyszloíci slu?yó

zaspokojeniu potrzeb mieszkaniowych mieszkaáców Gminy JEdrzejów. Jest

to budynek w doÉó dobrym stanie poinformowal radnych naczelnik

W. Abramowicz.

Glos zabrala radna J. Szreniawa. Pan Z. Popczyk nie wie,2e syn oddaje

nieruchomoéó na rzecz Gminy.

Syn pana Popczyka ma nieograniczone prawo dysponowania swoim

udzialem w czgÉci tA - powiedzial Naczelnik W. Abramowicz.

Komisja wigcej uwag nie wniosla.

Punkt 20.

(lchwala w sprawie wyraienia zgody na nieodplatne nabycie prawa wieczystego

uiytkowania nieruchomoíci na rzecz Gminy Jqdrzejów.

Glos zabral naczelnik W. Abramowicz. Sq to nieruchomoéci zajEte

pod linip kolejowq wqskotorow4 Jqdrzejów - Umianowice - Piriczów o lqcznej

dlugoSci 29 km. Uchwata ta reguluje prawne przejEcie tych nieruchomoÉci.

My jesteémy uzytkownikiem wieczystym tych nieruchomoSci - dodat radny

A. Wójcik.

Cty my moiemy zbyó níeruchomoíó w dalszej koleinoíci?- Zapyfal

Przewodn iczqcy Komi sj i.

Gmina Jpdrzejów jest posiadaczem tych nieruchomoóci odpowiedzial

Naczelnik W. Abram owicz.
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Punkt 21.

(Jchwala w sprawie zasad zbwania lokalí mieszkalnych stanowíqcych wlasnoié

Gminy Jqdrzejów.

Glos zabrat Przewodniczqcy Komisji. W g 5 pkt. 1 jest nieprecyzyjny

zapis.

Jest to zapis wynikaj4cy z ustawy o gospodarce nieruchomoéciami.

Naczelnik W. Abramowicz wyjaénit radnym pojgcie krggu osób bliskich.

Czy osoby z lokali socjalnych bedq w stanie wykupió mieszkania? -

Zapytala radna J. Szreniawa.

Lokale socjalne sq wylqczone z mozliwoóci wykupu - odpowiedzial

Naczelnik W. Abramowicz.

Co bqdzie z lokalami mieszkalnymi, które nie zostanq wykupione? -

Zapytal radny A. Wójcik.

W dalszym ci4gu Gmina bEdzie zajmowala sig tymi lokalami, które nie

zostan4 wykupione. Czynsz zlokali komunalnych nie wystarcza na odtworzenie

substancji mieszkaniowej. Dlatego chcemy podjaó taka uchwalE,

by zminimalizowaó udzial Gminy w kosztach remontowych lokali

komunalnych.

Glos zabral Przewodniczqcy Komisji. IJwalam, iz Gmina nic nie straci na

tym, a obie strony zyskuj4.

Komisja wipcej uwag nie wniosla.

Punkt 22.

Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwaty l,lr VI/58/03 Rady

Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia 28 la,vietnia 2003 roku w sprawie zasad

wynajmowania lokali wchodzqcych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy

Jqdrzejów.

Na posiedzenie komisji przybyla T. Gola - Inspektor Wydzialu

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej . W zwiqzku z planowanym oddaniem

nowowybudowanego wielorodzinnego budynku mieszkalnego zachodzi
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koniecznoéó ustanowienia tzw. kaucji zabezpieczajqcej przed ewentualnymi

zniszczeniami powstalymi z przyczyn lokatorów. Jest to kwota w wysokoríci

dwunastokrotnego miesiqcznego czynszut za dany lokal.

Gtos zabrala J. Szreniawa. IJwalam, i2 komisja, która bEdzie

przydzielala mieszkania w bloku przy ul. Przypkowskiego powinna skladaó siE

z mieszkaúców nasze go miasta.

Radna J. Szreniawa postawila wniosek.

WNIOSEK T

Powolaó komisie do przvdzialu lokali mieszkalnvch skladaiaca sie

nie z radnvch i nie z pracowników Urzedu Mieiskiego.

ale z mieszkaúców.

Z a -  l

Przeciw - 5

Wstrzymato siq - 0

Powy2szy wniosek nie przeszedl.

Glos zabrala Inspektor T. Gola. Wprowadzenie kaucji zabezpieczalqcej

jest konieczne z uwagi na to, i2 jest to nowy budynek mieszkalny.

Jaka bqdzie wysokoíó czynszu? - Zapytal Przewodniczqcy Komisji.

Za I m. kw. bEdzie obowi4zywala stawka 1,80 zl. + czynniki podwyzszaj4ce lub

obnizajqce stawkE bazowqczynszu - odpowiedziala Inspektor T. Gola.

Moim zdaniem wysokoéó tego czynszu nie pokryje kosztów utrzymania

i amortyzacji budynku - powiedzial radny A. Wójcik.

Nie moZemy zastosowaó innych stawek, poniewaZ jest to blok, który zostanie

wlqczony w mieszkaniowy zasób gminy - odpowiedziala Inspektor T. Gola.

Kiedy byla zmiana stawek czynszowych? - Zapytal radny A. Wójcik.

Zmiana stawek czynszowych byla w roku 2004 z 1,65 zl na 1,80 zL

odpowiedziala Inspektor T. Gola.

Wysokoéó czynszu powinna byó realna. Na Gminie ciqzy obowi4zek

zajmowania siQ \udími, których nie staó na oplafy czynszowe. Uwalam,
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i2 powinien byó zaostrzony system przyznawania dodatków mieszkaniowych -

powiedziat radny A. Wójcik.

Stawki za czynsz se u nas niskie. Wipkszoéó najemców mieszkaú komunalnych

korzysta z dodatku mieszkaniowego - powiedziala Inspektor T. Gola.

C zy B ur m i s tr z mo2 e r ózni c ow a ó s t aw ki ? - Zapytal P rzew o dniczqcy Komi sj i.

Najemca lokalu komunalnego mo2e zwróció siQ o obnizkq czynszu, jeheli

posiada niskie dochody. Obnizki takie moge byó udzielane najemcom, których

Éredni dochód w przeliczeniu na czlonka gospodarstwa domowego nie

przekracza poziomu okreélonego w uchwale Rady Miejskiej Qeheli Rada

Miejska podejmie taka uchwalE).

Jak wysoka bqdzie kaucja zabezpieczajqca? - Zapytal Przewodniczqcy Komisji.

Jest to kwota w wysokoéci dwunastokrotnego miesiEcznego czynszu za dany

lokal. Kaucja mohe wynosió okolo 2,5 tys. zl. - odpowiedziala Inspektor

T. Gola.

Radny A. Wójcik postawil wniosek.

WNIOSEK II

Komisja wnioskuje do Burmistrza o waloryzacjg stawki bazowej

czynszu oraz stworzenia systemu przyznawania dodatków

mieszkaniowych.

Powyzszy wniosek nie zostal poddany pod glosowanie.

WNIOSEK III

Powiadomió osoby ubiegaj4ce sig o przydzial lokalu mieszkalnego

o obowi4zuj4cych zasadach,wlE których beda rozdzielane lokale.

Przewodniczqcy Komisj i postawil wniosek:

WNIOSEK IV

Radni powinni zapoznaó sip z obowi4zujqc4 uchwal4 w sprawie zasad

wynajmowania lokali mieszkalnych.

Z a - 6
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Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0

Punkt I I.

Informacja z wykonania bud2etu miasta i gminy Jqdrzejów za I pólrocze 2005

roku.

Na posiedzenie komisji poproszono Skarbnik Gminy - B. Ciepluch, która

szczególowo omówila informacjE z wykonania budzetu miasta i gminy

J g drzej ów za I p ólr o cze bielqce go roku i udzielita wyj a éni eú.

Komisja uwag nie wniosla

Punkt 12.

(Ichwala w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2005 rok.

Skarbnik Gminy - B. Ciepluch omówila proponowane zmiany w budzecie

miasta i gminy JEdrzejów.

Komisja uwag nie wniosla

Punkt 13.

Uchwala w sprawie zaciqgniqcia kredytu na sfinansowanie wydatków

nieznajdujqcych pohycia w planowanych dochodach gminy.

Glos zabrala Skarbnik Gminy - B. Ciepluch. Jest to kredyt w wysokoéci

2 mln. zl. na sfinansowanie wydatków nie znajdujqcych pokrycia

w planowanych dochodach gminy. Z uwagi na brak érodków potrzebnych

na regulacjE platnoéci wynikaj4cych z zawartych umów na zadania

inwestycyjne. Kredyt j est konieczny.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 17

Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Oírodka Pomocy

Spolecznej Miasta i Gminy w Jqdrzejowie.

Zmiana w statucie dotyczy wprowadzenia dwóch nowych zadah:

éwiadczenia zwanego zaliczkq alimentacyjn4 (zadanie zlecone ustawq

o postqpowaniu wobec dluzníków alimentacyjnych oraz zaliczce alimentacyjnej)
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oraz przyznawania i wyptaty dodatków mieszkaniowych oraz zaliczek

alimentacyjnych.

Czy ta uchwala jest zgodna z prawem? - Zapytal radny J. Kgdra.

Tak jest to zgodne z prawem. Wiqkszoéó Gmin tak postgpuje. Wprowadzone

zostan4 zmiany w podstawie prawnej, upowaZniaj4ce kierownika OPS

do zalatwiania indywidualnych sprawa z zakresu administracyjno - publicznego

- odpowiedziala Radca Prawny - Danuta Kiwiorska.

Komisja uwag nie wniosla.

4 d . 2 .

Komisja zgodnie przyznala, i2 pozytywnie ocenia pracQ Urzgdu Miejskiego

w zakresie poprawy kultury obstugi interesanta.

Ad. 4.

Glos zabrata radna J. Szreniawa. Zglaszajq siE do mnie osoby w sprawie

uruchomienia na terenie naszej Gminy domu dla starszych ludzi, którzy mogliby

w nim zamieszkaó za odplatnoéci4.

Glos zabrata Kierownik Oérodka Pomocy Spolecznej - G.Chabior.

Uwa2am, iz jest zasadne, aby Gmina otworzyla taki dom pomocy

spolecznej dla osób starszych, potrzebuj4cych opieki.

Gmina moae nie podolaó takiemu zadaniu. Taki Dom powinien byó

poprowadzony przez osoby ftzyczne - dodal radny A.Wójcik.

Zglaszane sq interwencje w sprawie oéwietlenia parkingu przy

ul. 11 listopada 33 - zasygnalizowalaradny J. Kgdra.

Naczelnik K. Wójcik poinformowal radnych, 2e dokumenty zwiqzane

z wnioskiem do Funduszu SpójnoÉci zostaly wyslane do Warszawy. Pojawil siE

jednak problem: czy chcemy inwestycjg (okoto 48 mln. zl.) przyjqó w cenach

netto czy w cenach brutto. lJchwala Rady obliguje do cen brutto. Pozostale trzy
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samorzqdy rozliczaje siQ w cenach netto, bo uwaZaj % 2e ich nie staó na kwoty

brutto. Cena brutto jest wtedy, gdy beneficjentem jest Zaklad Wodoci4gów

i Kanalizacji w postaci zakladu budZetowego. W sytuacji, gdy zorganizowany

jest w formie spólki zudzialem Gminy wówczas cena jest netto. Jest to kwestia

22oA w naszej skali da to okoto 13 - l7 mln. zl.

Komisja poruszyla równieZ sprawQ zagospodarowania budynku na kolejce

dojazdowej.

Sporzqdzila: Przew o dniczqcy Komisj i
Budietu í Mienia Komunalnego

'tiü'
Andrzej Hatny
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